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                   Styrelsemöte SPF-Kvarnen 30 augusti 2022. 

                   Lokal: Livbojen 

Närvarande: Inger Edling, Jan Gunnarsson, Jan Henriksson, Pia Flodin, Håkan 

Söderberg, Anders Kinch och Yvonne Werneman. 

 

§207. Mötets öppnande. 

Ordförande Inger Edling hälsade välkommen till höstens första styrelsemöte. 

 

§208. Dagordning. 

Dagordningen godkändes. 

 

§209. Protokoll. 

Föregående protokoll godkändes och skrevs under. 

 

§210. Friluftsdagen. 

Friluftsdagen som anordnades 19 maj i Långasand blev lyckad med fint arrangemang, 

vackert väder och många deltagare. 

 

§211. Chess. 

Även Chess-resan blev lyckad med nöjda deltagare. 

 

§212. Bilresa till okänt mål. 

Inställdes tyvärr på grund av för få deltagare. 

 

§213. Resan till Ven. 

Blev lyckad med bra väder och utmärkt guidning. 
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§214. Rapport från Samrådsmötet. 

Jan Henriksson rapporterade från Samrådsmötet. Det var mycket smått och gott bl.a. 

berättade han om att kommunen erbjuder något som heter ”fixartjänsten”, där äldre 

75+ kan få hjälp med digitala hjälpmedel. Tjänsten är gratis. 

 

§215. Ekonomi. 

Vår kassör, Jan Henriksson, delade ut och gick igenom resultat-och balansräkning för 

perioden januari-augusti. 

 

§216. Medlemmar. 

Medlemsansvarige, Håkan Söderberg, meddelade att vi idag är 511 medlemmar. 

Senaste 13 månaderna har vi fått 34 nya medlemmar, 54 medlemmar har utträtt och 

28 medlemmar har avlidit. 

Inger funderade om vi skall ha någon slags kampanj för att locka nya medlemmar. 

Kunde vi bjuda 65+ att deltaga på ett månadsmöte?  

Håkan skall gå igenom listor för potentiella medlemmar. 

 

§217. Aktiviteter i höst. 

Nästa månadsmöte blir den 12 september och Edvard C. Johansson står för 

underhållningen. Det blir rock´n roll och country för alla åldrar.  

Eventuellt kostråd av Christine Söderberg. Hon tipsar om nyttig mat efter säsong. 

85+-lunch i höst. Vi diskuterade olika alternativ. 

Lunch för aktivatörerna diskuterades. Det blir till våren 2023. 

Eventuell fest för medlemmar diskuterades och även olika alternativ.  
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§218. Program 2023. 

Pia presenterade programmet för hösten 2022, som är klart. Programmet för våren 

2023 är ännu inte klart. 

Många föreningar har sitt program i pappersformat. Vi diskuterade om även vi skulle 

trycka upp ett sådant, då inte alla har tillgång till dator.  

 

§219. Rabatt på Hemköp. 

Jan Gunnarsson har varit i kontakt med Hemköp i Haverdal, men har ännu inte fått 

något besked. 

 

§220. Övriga frågor. 

Inga. 

 

§221. Nästa möte. 

Nästa möte blir 3 oktober klockan 9.00 på Livbojen. 

 

§222. Vem har kaffe? 

Jan Gunnarsson står för kaffet. 

 

 

………………………………………………….                         …………………………………………………. 

Inger Edling Ordförande                                          Yvonne Werneman sekreterare 


